
Fatima nie taka święta?

Przede wszystkim wielkim zaskoczeniem okazało się to, że te niezwykłe wydarzenia nie mogły
zostać sfabrykowane. W naszej opinii doszło do nich w rzeczywistości. Kiedy jednak
zagłębialiśmy się w oryginalne dokumenty związane z objawieniami, wstępowaliśmy coraz dalej
na pole badań… ufologii.

      

Profesor Joaquim Fernandes to portugalski historyk z Uniwersytetu w Porto; jest jedną z
niewielu osób, które uzyskały dostęp do oryginalnych dokumentów dotyczących objawień
maryjnych w Fatimie z 1917 r. Dzięki ich analizie doszedł on do zaskakujących wniosków: jego
zdaniem prawdziwy przebieg tych wydarzeń bardzo różni się od oficjalnej wersji prezentowanej
przez Kościół. Co więcej, wiele wskazuje na to, że w Fatimie wystąpiło wiele niezwykłych
zjawisk, które przypominają do złudzenia… relacje o UFO.

W rozmowie prof. Fernandes wyjaśnia, w jaki sposób zorientował się, że wizja objawień
prezentowana przez Kościół nie odpowiada w wielu punktach oryginalnym wydarzeniom. Mówi
również o jasnowidzach, którzy przewidzieli cud, o prawdziwym wyglądzie Fatimskiej Pani,
szeregu dziwnych incydentów wokół wizjonerów, zapomnianym czwartym świadku objawień, a
także o prawdzie na temat tajemnic fatimskich.
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